
PISMA BRALCEV
Prosim, če Cestno podjetje v

Sostrem lahko raztolmači, zakaj
vozijo šoferji tovornjakov spo-
mladi, poleti in jeseni v kamno-
lom že od 3. do 4. ure zjutraj,
nato pa tam spijo po kamionih do
6. ure zjutraj, ko v kamnolomu
začno delati! Za okoliške prebi-
valce je to zelo zoprno, saj jih
prebujajo tako rekoč sredi spa-
nja. Kaj bi se dalo ukreniti?

In še: Kako je sedaj s telefoni?
Pred časom smo bili povezani, da
se vsi interesenti za telefone pri-
javimo. Ker bi moralo biti 8.()00
prijavljenih, bilo pa jih je 4.000,
so akcijo prekinili. To ni prav! Bi
pa teh 4.000 interesentov plačalo
toliko več, da bi dobili telefone.
Jaz imam telefon naročen že 6 let
pa bi ga nujno potreboval, ker
sem večkrat bolan in sam v hiši.
Da bi vsaj zdravnika priklical,
kadar bi bilo treba. ';•

Prosim, odgovorite mi in lepo
pozdravljeni!

B. MAJER

Komunalno podjetje I jubljana
— tozd Komunalne gradnje od-
govarja na prvo vprašanje.

Lastnik kamnoloma v Sadinji
vasi ni Cestno podjetje, temveč
naš lozd, ki se imenuje tozd
Kortmnalne gradnje n. sub. o. in
posluje v sklopu Komunalnega
podjetja »Ljubljana« n. sub. o.

Na vprašanje, zakaj vozijo voz-
niki tovornjakov spomladi, po-
leti in jeseni v kamnolom že od 3.
do 4. ure zjutraj in tam spijo po
tovornjakih, odgovarjamo.

Zaradi velikega povpraševanja
po dolomitnih agregatih je
dnevna proizvodnja v našem ka-
mnolomu manjša kot povpraše-
vanje. Da si stranke zagotovijo
material, se postavijo v vrsto ob
omenjenem času.

Sodimo, da proti temu ni
možno ukrepati.

Tovariško va>> pozdravljarao!
v. d. direktorja

gr. inž. Viktor Pirnat s. r.

Glede telefonov pa odgovarja
območna samoupravna interesna
skupnost i* PTT promel Ljublfa-
na, Cigaletova 15.

Razumemo vaše kot tudi te-
žave mnogih drugih, ki zaradi si-
stemsko nerešenega finandranja
razvoja ptt dejavnosti že dolgo
nestrpno pričakujejo telefonske
zveze doma in s svetom, saj le-te
niso več samo za izbrance, temveč
vsakodnevna potreba občanov,
še bolj pa ozda. A do njih bomo
najhitreje prišli, kot pravilno ugo-
tavlja bralec, le z večjim prispev-
kom v denarju in delu. To še po-
sebno velja za območje, ki ga na-
vaja bralec v pismu, saj bo cen-
trala v Polju dograjena, žal pa
sedaj denar za gradnjo omrežja ni
zagotovljen. V teku so prizade-
vanja naše območne SIS za ptt
promet Ljubljana, skupščin občin
in mesta, da bi ob sprejemanju
srednjeročnega plana začeli izva-
jati sprejete sklepe glede zago-
tavljanja finančnih sredstev, ki bi
bila enotna za območje Ijubljan-
ske regije in Cerknice, upošteva-
joč medsebojno solidarnost in
enakopravnost. Od dokončne re-
šitve teh vprašanj bo odvisno tudi
vključevanje naročnikov z ob-
močja, ki ga pokriva centrala, v
Polju. V nasprotnem primeru pa
bo moral bralec kljub temu, da
ima že tako dolgo vloženo proš-
njo za telefon, počakati na teh-
nične možnosti, ki jih ima Po-
djetje za ptt promet Ljubljana: ta
pa vključuje naročnike na pod-
lagi pravilnika, v katerem je eno
od meril za uvrstitev na pred-
nostno listo tudi čas trajanja
vloge.

S tovariškimi pozdravi!
za sekretarja skupščine OSIS

POLDE OBLAK


